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Pronged ants, horned humans, a landscape carved on a fruit pit--some of the displays
in David Wilson's Museum of Jurassic Technology are hoaxes. But which ones? As he
guides readers through an intellectual hall of mirrors, Lawrence Weschler revisits the
16th-century "wonder cabinets" that were the first museums and compels readers to
examine the imaginative origins of both art and science. Illustrations.

作者介绍: 

Lawrence Weschler was for over twenty years (1981-2002) a staff writer at The New
Yorker, where his work shuttled between political tragedies and cultural comedies. He
is a two-time winner of the George Polk Award and was also a recipient of Lannan
Literary Award. his nonfiction book Mr. Wilson's Cabinet of Wonder was a finalist for the
Pulitzer Prize and National Book Critics Circle Award.
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评论

和MJT一样真真假假好有趣

-----------------------------
神书神人神博物馆……这周五去参观^O^

-----------------------------
"...the learner must be lead away from familiar objects to the unfamiliar...guided along,
as it were, a chain of flowers into the mysteries of life."

-----------------------------
书很棒 只是我英文长难句的快速阅读仍需磨练T_T这两天读的我上学的心都灰了

-----------------------------
book club的第一本书，没想到讨论会的时候把Weschler请来了

-----------------------------
人类学课introduction to museum studies教授要求的读物
教授在第一节课提到过这本书的语言对非英语母语读者会比较confusing但读到后面就
会理解 大学第一本读完的英文书 的确没有特别理解作者的描写
但还是感谢教授上课的讲解和视频 作为一本所谓的textbook
再说下去就要牵扯到上课学到学术内容了

-----------------------------
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书评

重度翻译腔+重度业余慎入。
也算是上周末参观MJT的一个总结吧，反正也没什么人读这书的（喂。
其实是游记（我自重。 为什么要写新闻稿啊揉脸。 为什么不能用中文交稿啊揉脸。
====================================== 如沈从文弟子评汪曾祺，Lawrence
Weschler无疑是属于...  
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